
PROTOKÓŁ NR XXVIII/09
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

26 lutego 2009 roku
o godz.10:00 w  sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

W sesji uczestniczyli:
-radni Rady Miejskiej w Bojanowie, (nieobecny radni: Piotr Nadzieja i Krzysztof Skupin),
-burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, 
-radni powiatowi (nieobecni) 
-kierownicy referatów i zakładów budżetowych,
-sołtysi wsi (nieobecni: sołtys Gierłachowa, Giżyna, Kawcza, Sułowa Małego, Zaborowic),
-członkowie Izby Rolniczej, p. Łucjan Wojciechowski, i p. Marcin Mróz  - nieobecny),
-przedstawiciele lokalnych mediów – pani Agnieszka Pospiech  „Życie Rawicza”.

oraz zaproszeni:

- Janusz Atłachowicz – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej 
   w Rawiczu,
- Roman Kolibabka – zarządzający NZOZ „ZDROWIE” w Bojanowie,
- Kazimierz Maciaszek  –  dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu,

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 1 Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad

Otwarcia  XXVIII  sesji  Rady Miejskiej  w  Bojanowie  dokonał  jej  Przewodniczący 
Stanisław  Tomiczak.  Powitał  wszystkich  uczestników  sesji;  po  czym  stwierdził,  że  na 
piętnastoosobowy,  ustawowy skład  rady,  w  sesji  uczestniczy  13  radnych,  jest  ona  zatem 
władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do pkt 2 Przedstawienie porządku obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej

Przewodniczący Rady Miejskiej  zadał pytanie : „ czy do przedstawionego  porządku obrad  
są inne propozycje? „
Zmian do powyższego porządku nie zgłoszono,  w związku z  tym porządek XXVIII  sesji 
Rady Miejskiej przedstawia się następująco:

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokółu Nr XXVII/08 z sesji odbytej w dniu 30 grudnia 2008 roku.
4.  Zapytania radnych.
5. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych   w 

okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
7 Informacja  o  stanie  opieki  zdrowotnej  w  Gminie  i  podpisanych  kontraktach  na  

usługi zdrowotne.
8 Informacja o stanie bezrobocia w Gminie.
9 Podjęcie uchwał w sprawie:  

a)udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych położonych w 
Bojanowie przy ulicy Dworcowej nr1,
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b)udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych położonych w 
Bojanowie przy ulicy Kościuszki nr 16,
c)udzielenia  bonifikaty  przy  sprzedaży  na  rzecz  najemcy  lokalu  mieszkalnego  nr  2 
położonego w Bojanowie przy ulicy Królowej Jadwigi nr 3,
d)udzielenia  bonifikaty  przy  sprzedaży  na  rzecz  najemcy  lokalu  mieszkalnego  nr  1 
położonego w Bojanowie przy ulicy Królowej Jadwigi nr 3,
e)przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Czechnów na lata 2009-2015”,
f)przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Sowiny na lata 2009-2015”,
g)przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kawcze na lata 2009 – 2015”,
h)przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Golinka na lata 2009-2015”,
i)przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Bojanowo na lata 2009-2015”,
j)zmiany Uchwały Nr IX/66/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku w 
sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z  WFOŚiGW w Poznaniu  z  przeznaczeniem na  „Budowę 
kanalizacji sanitarnej z przykanalikami i deszczowej w m. Bojanowie i Gołaszynie”.
k)przyjęcia planów  pracy komisji stałych,
l)zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 rok,
ł)zmian budżetu gminy Bojanowo na rok 2009,

10 Odpowiedzi na zapytania radnych.
11 Wolne głosy i wnioski.
12 Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr XXVII/08 z sesji odbytej w dniu 30 grudnia 2008 roku.

W związku z tym, iż do protokołu Nr XXVII/08 z sesji odbytej w dniu 30 grudnia 
2008 roku nie wniesiono uwag pisemnych i ustnych, przewodniczący obrad zaproponował 
aby przyjąć protokół  bez odczytywania.  Za propozycją przewodniczącego Rady głosowali 
wszyscy obecni radni – 13 „za” (nieobecni radni; Piotr Nadzieja i Krzysztof Skupin).
Protokół  Nr  XXVII/08  z  sesji  odbytej  w  dniu  30  grudnia  2008  roku  przyjęto  bez 
odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Jako  pierwszy zabrał  głos  radny Jan  Kubis.  Pierwsze  pytanie  skierowane  było  do 
przewodniczącego  Rady  Miejskiej  pana  Stanisława  Tomiczaka.  Dlaczego  obrady   Rady 
Powiatu Rawickiego  i  Rady Miejskiej w Bojanowie odbywają się w tym samym dniu. Ta 
niefortunna sytuacja uniemożliwia radnym powiatowym uczestnictwo w sesji  gminy, którą 
reprezentują.
Następne pytania radnego Jana Kubisa dotyczyły:

- możliwości umorzenia składek KRUS za III i IV kwartał  rolnikom, którzy ponieśli 
straty w związku z klęską suszy, ( do kogo skierować odpowiednie wnioski),

- co z pociągami osobowymi na trasie Poznań – Rawicz, czy Gmina interweniowała w 
celu przywrócenia niektórych kursów,

- czy będą  kontynuowane prace  związane z  pobudowaniem  ścieżki  rowerowej  do 
miejscowości  Tarchalin;  radni  powiatowi  zapewnili,  iż  materiał  na  ścieżkę 
zabezpieczy powiat,

- jak wygląda sprawa odśnieżania dróg w miejscowości Sowiny,
- ile kosztuje gminę Bojanowo odśnieżanie i utrzymanie w okresie zimowym dróg,
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- czy będziemy interweniować do właścicieli,  których budynki  znajdują  się  w złym 
stanie technicznym tj. na ulicy Żwirki i Wigury nr 9 i nr 14 oraz Rynek nr 27 (była 
restauracja „Centralna”),

- czy  osoby  opiekujące  się  świetlicami  wiejskimi,  otrzymają   dodatkowe 
wynagrodzenie,

Jako drugi pytanie zadał kierownik Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie pan Bogusław 
Musielak. Poinformował, iż w czasie ferii zimowych Rada Sołecka Gołaszyna wzorem lat 
poprzednich  zorganizowała  dla  dzieci  (nie  tylko  z  miejscowości  Gołaszyn)  zajęcia  na 
świetlicy wiejskiej. Niestety, jedna z lokatorek zakłóciła zabawę dzieci wyłączając prąd (w 
tym  czasie  nie  obowiązywała  jeszcze  cisza  nocna).  Jest  to  problem,  ponieważ  podobne 
sytuacje miały już wielokrotnie miejsce. Skarżyły się m.in. panie z zespołu „Gołaszyniacy”, 
które na jubileuszowe spotkanie przygotowywały w świetlicy posiłki. Również ze strony tej 
osoby spotkały je nieprzyjemności.
Drugie pytanie kierownika Musielaka dotyczyło terenu, a konkretnie drogi dojazdowej do 
siedziby Rewiru Dzielnicowych. Problemem był wyjazd radiowozu, podczas intensywnych 
opadów śniegu. Droga nie była odśnieżona, w związku z powyższym prosi administratora 
gruntu o zadbanie, aby powyższe sytuacje nie miały w przyszłości miejsca.

Sołtys Wydartowa I pani Wieńczysława Barteczka – zgłosiła problem związany 
z oświetleniem w miejscowości Klapowo, a także  jej oznaczeniem.

Radny Jan Mardas zadał pytanie dotyczące aktualnych informacji w sprawie drogi S5 
oraz siłowni wiatrowych.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  pan  Stanisław  Tomiczak  przedstawił  zebranym 
sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Bojanowie za rok 2008. Powyższa informacja 
stanowi  załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Ponadto zapoznał radnych o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym – załącznik nr 2a.

Do  pkt.  6  Informacja  Burmistrza  Bojanowa o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o 
wydanych zarządzeniach.

Od ostatniej sesji Rady Miejskiej tj. od dnia 30 grudnia 2008 roku Burmistrz Bojanowa wydał 
następujące zarządzenia:

- Zarządzenie Nr 147/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 2 stycznia 2009 roku w sprawie 
wyznaczenia  osoby  do  wykonywania  czynności  z  zakresu  prawa  pracy  wobec 
burmistrza,

- Zarządzenie  148/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 5  stycznia 2009 roku w sprawie 
ogłoszenia  otwartego  konkursu  ofert  na  realizację  zadania  publicznego w zakresie 
upowszechniania kultury fizycznej i sportu,

- Zarządzenie Nr 149/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 5 stycznia 2009 roku w sprawie 
ogłoszenia  konkursu projektów ofert  na realizację  zadania  publicznego w zakresie 
wspierania  finansowego  rozwoju  sportu  kwalifikowanego  na  terenie  Gminy 
Bojanowo,

- Zarządzenie Nr 150/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 12 stycznia 2009 roku w sprawie 
układu wykonawczego budżetu gminy Bojanowo na rok 2009,
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- Zarządzenie Nr 151/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 12 stycznia 2009 roku w sprawie 
planu finansowego zadań zleconych  z  zakresu  administracji  rządowej  oraz  innych 
zadań zleconych gminie ustawami na 2009 rok,

- Zarządzenie Nr 152/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 28 stycznia 2009 roku w sprawie 
powołania komisji  konkursowej dla wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora 
Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach,

- Zarządzenie Nr 153/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 stycznia 2009 roku w sprawie 
powołania  Komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie 
zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „Przebudowę drogi 
śródpolnej Zaborowice – Parłowice”,

- Zarządzenie Nr 154/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 stycznia 2009 roku w sprawie 
powołania  Komisji  przeatargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie 
zamówienia  publicznego  w  trybie  „przetargu  nieograniczonego”  na  zadanie  pn: 
„Budowę  sieci  kanalizacji  sanitarnej  z  przykanalikami  we  wsi  Czechnów  – 
Zaborowice- II etap”,

- Zarządzenie Nr 155/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 stycznia 2009 roku w sprawie 
uchylenia Zarządzenia Nr 41/03 Burmistrza Bojanowa z dnia 01 kwietnia 2003 roku w 
sprawie  ustalenia  regulaminu  premiowania  dyrektorów  instytucji  kultury  Gminy 
Bojanowo,

- Zarządzenie Nr 156/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 03 lutego 2009 roku w sprawie 
powołania  Komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie 
zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „Przebudowę drogi 
w Bojanowie w ul. Piaskowej”,

- Zarządzenie Nr 157/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 3 lutego 2009 roku w sprawie 
powołania  Komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie 
zamówienia  publicznego  w  trybie  przetargu  nieograniczonego  na  „Przebudowę 
drogiśródpolnej w Gołaszynie w ulicy Kurpińskiego, Paderewskiego”,

- Zarządzenie  Nr  158/09  z  dnia  3  lutego  2009  roku  w  sprawie  zatwierdzenia  listy 
podmiotów  realizujących  w  2009  roku  zadanie  publiczne  w  zakresie  wspierania 
finansowego  rozwoju  sportu  kwalifikowanego  na  terenie  Gminy  Bojanowo  oraz 
wysokości przyznanych środków finansowych na wsparcie realizacji tego zadania,

- Zarządzenie Nr 159/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 3 lutego 2009 roku w sprawie 
udzielenia upoważnienia do prowadzenia wywiadu alimentacyjnego oraz do odebrania 
świadczeń  majątkowych  i  do  prowadzenia  postępowania  w  sprawie  świadczeń  z 
funduszu alimentacyjnego oraz do wydawania w tych sprawach decyzji,

- Zarządzenie Nr 160/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 3 lutego 2009 roku w sprawie 
udzielenia upoważnienia do prowadzenia w sprawach dodatku mieszkaniowego oraz 
do wydawania w tych sprawach decyzji administracyjnych,

- Zarządzenie Nr 161/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 3 lutego 2009 roku w sprawie 
udzielenia  upoważnienia  do  prowadzenia  postępowania  w  sprawach  z  zakresu 
świadczeń  rodzinnych  oraz  do  wydawania  w  tych  sprawach  decyzji 
administracyjnych,

- Zarządzenie Nr 162/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 lutego 2009 roku w sprawie 
powołania  komisji  przetargowej  na  dzierżawę  stawu  położonego  na  terenie  wsi 
Trzebosz oznaczonego jako działka ew. nr 307,

- Zarządzenie Nr 163/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 lutego 2009 roku w sprawie 
powołania  komisji  przetargowej  na  dzierżawę  stawu  położonego  na  terenie  wsi 
Trzebosz oznaczonego jako działka ew. nr 311,
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- Zarządzenie Nr 164/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 lutego 2009 roku w sprawie 
powołania komisji przetargowej  na sprzedaż lokalu użytkowego nr 3 położonego w 
Bojanowie przy ulicy Królowej Jadwigi 3,

Do zarządzeń przedstawionych przez Burmistrza pytań nie było. Następnie przedstawiona 
została reprezentacja pana Burmistrza w okresie międzysesyjnym –  załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu.
W celu uzupełnienia informacji Burmistrz poinformował, iż po spotkaniu z dyrektorem 
Napierałą w Generalnej Dyrekcji Dróg Publicznych i Autostrad Oddział Poznań, otrzymał 
zapewnienie, iż na początku kwietnia br. zostanie ogłoszony przetarg na budowę
S –5, prace zostaną rozpoczęte w III kwartale 2009 roku. 
W maju z inicjatywy ODR- u  odbędą się w Gołaszynie leszczyńskie targi – Wiosna 2009 
(16 – 17 maja).
Powyższą  informację  przyjęto  jednogłośnie  13  głosami  „za”  (nieobecni  radni:  Piotr 
Nadzieja i Krzysztof Skupin).

Do  pkt.  7  Informacja  o  stanie  opieki  zdrowotnej  w  Gminie  i  podpisanych 
kontraktach na usługi zdrowotne.

Jako  pierwszy  szczegółowe  sprawozdanie  złożył  pan  Roman  Kolibabka  – 
kierujący Niepublicznym Zakładem Zdrowotnym „Zdrowie”  w Bojanowie.  Informację 
pisemną 
z działalności bojanowskiego NZOZ panie i panowie radni otrzymali razem z materiałami 
sesyjnymi,  w  związku  z  powyższym  przewodniczący  obrad  poprosił  o  zadawanie 
konkretnych pytań. 
Jako pierwszy głos zabrał radny  Władysław Szalkowski – zapytał dlaczego na bezpłatne 
badanie wzroku zostało przyjętych tylko 30 osób. Pan Kolibabka odpowiedział, iż zdaje 
sobie sprawę z limitów na tego typu badania, jednakże lekarz, który je przeprowadza jest 
zobligowany do przyjęcia ściśle określonej liczby osób. Nie mniej  jednak akcja tego typu 
będzie w miarę możliwości powtarzana.
Pan  Kolibabka  poinformował,  iż  w  roku  2009  będą  kontynuowane  umowy na  POZ, 
pielęgniarkę  środowiskową,  pielęgniarkę  w  środowisku  nauczania,  położną,  na 
specjalistyczna  opiekę  ambulatoryjną,  neurologię,  pulmonologię,  logopedię, 
otolaryngologię,  ginekologię  z  położnictwem,   oraz  kontrakt  na  medycynę  sportu  i 
rehabilitację (nowość). 
Pan Kolibabka zaznaczył, iż obydwa gabinety stomatologiczne również mają podpisane 
kontrakty na świadczone usługi. 
Co dwa miesiące odbywa się bezpłatne badanie urologiczne, natomiast w dniach 
6 i 7 kwietnia 2009 roku odbędą się bezpłatne badania mammograficzne dla kobiet 
w przedziale wiekowym 50 – 60 lat.
Radna pani Halina Michalczak zapytała czy jest możliwe obniżenie  wieku do lat 40.
Pan  Kolibabka  wyjaśnił,  iż  zasady przyjęć  na  te  badania  określa  Narodowy Fundusz 
Zdrowia.
Radna  Michalczak  zapytała  czy  istnieje  możliwość  szczepienia  dziewczynek  przeciw 
rakowi  szyjki  macicy.  Odpowiedzi  udzielił  pan  Roman Kolibabka  –  w zależności  od 
rodzaju szczepionki, którą zainteresowany musi kupić we własnym zakresie jest to koszt 
rzędu około 1.500 zł ( 3 szczepionki x 500,- zł).
Sołtys  Wydartowa  I  pani  Wieńczysława  Barteczka  zgłosiła  problem  związany  z 
telefoniczną  rejestracją  do  lekarza.  Osoby  mieszkające  na  wioskach,  w  celu 
zarejestrowania się do konkretnego lekarza muszą przyjeżdżać bardzo wcześnie rano do 
Bojanowa i czekać na otwarcie NZOZ (o godz. 7.00).
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Kierujący  ośrodkiem odpowiedział,  że  zdaje  sobie  sprawę  z  tej  niezbyt  komfortowej 
sytuacji, jednak brakuje rąk do pracy, a zima jest okresem zwiększonej liczby przyjęć w 
gabinetach  lekarskich,  jednak  cały  czas  stara  się  polepszyć  warunki  przyjmowanych 
pacjentów.
Więcej pytań do pana Romana Kolibabki nie było, który w związku z bardzo ważnym 
spotkaniem służbowym opuścił obrady o godz. 11.00 – informacja pisemna z działalności 
NZOZ ‘Zdrowie” w Bojanowie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Jako drugi  głos  zabrał  zaproszony na sesję  pan Janusz Atłachowicz – dyrektor 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Rawiczu.
Poinformował   zebranych,  iż  z  dniem   28  lutego  2009  roku,  zakończy  działalność 
medyczną Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej w Rawiczu w likwidacji, 
który w tym dniu zostanie wykreślony z rejestru zakładów opieki zdrowotnej wojewody. 
Od 1  marca  2009 roku działalność  medyczną  podejmie  Niepubliczny Zakład  Opieki  
Zdrowotnej Szpital Powiatowy w Rawiczu Sp. z o.o. Tym samym zostanie zachowana 
ciągłość  udzielania  świadczeń  zdrowotnych  dla  społeczeństwa   powiatu  rawickiego. 
Nowy podmiot  będzie  udzielał,  na  dotychczasowych  zasadach,  czyli  nieodpłatnie  dla 
ubezpieczonych, świadczeń zdrowotnych w każdym z dotychczasowych zakresów umów 
podpisanych  z  Narodowym  Funduszem  Zdrowia.  Nikt  z  pracowników  nie  zostanie 
zwolniony, nowa jednostka przyjmie wszystkie dotychczas zatrudnione osoby. 
Radny  pan  Jan  Kubis  zapytał  dlaczego  szpital  zatrudnia  firmę  sprzątającą,  a  panie 
zajmujące się  utrzymaniem  czystości  w szpitalu  nie  są  jego pracownikami,  zarabiają 
bardzo małe kwoty. 
Dyrektor  Atłachowicz  wyjaśnił  panu  radnemu,  iż  w  planowanym  budżecie  szpitala 
dysponuje  ściśle  określoną  kwotą  na  sprzątanie.  Jak  najwięcej  środków  finansowych 
powinno  zostać  przeznaczonych  na  leczenie,  to  że  osoby zajmujące  się  utrzymaniem 
czystości nie  są pracownikami szpitala, w żadnym wypadku nie wpływa na jakość  ich 
pracy.

Sołtys  Wydartowa  I  pani  Wieńczysława  Barteczka  zadała  pytanie  w  sprawie 
skorzystania  z  poradni  leczenia  bólu.  –  czy  jest  potrzebne  skierowanie.  Dyrektor 
Atłachowicz odpowiedział, iż nie jest zorientowany w tego typu szczegółach, jednakże 
poinformował  panią  sołtys,  aby  zadzwoniła  do  sekretariatu  szpitala  i  całą  pewnością 
otrzyma wyczerpującą odpowiedź.
Radny  Maciej  Jagodziński  zapytał  czy  w  związku  z  tym,  iż  rawicki  szpital  nie  jest 
zadłużony – wręcz przeciwnie przeszedł w nowy rok z saldem dodatnim, może liczyć na 
dodatkowe profity pieniężne z NFZ. Dyrektor Atłachowicz  odpowiedział, iż nie liczy na 
tego typu nagrody.
Więcej  pytań nie było,  pisemna informacja  z działalności  SPZOZ w Rawiczu stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8  Informacja o stanie bezrobocia w Gminie.

Szczegółową informację o stanie bezrobocia w Gminie Bojanowo oraz powiecie 
rawickim przedstawił zaproszony na sesję dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
w Rawiczu pan Kazimierz Maciaszek.
Dyrektor  Maciaszek  poinformował  ,iż  notuje  się  tendencję  wzrostową  w  kwestii 
rejestrowania się osób bezrobotnych.
Niestety  jest  to  związane  z  drastycznym  spadkiem  ofert  pracy.  Jedne  z  większych 
zakładów na  terenie  powiatu  rawickiego  typu SEWS lub  WINKHAUS zapowiedziały 
masowe zwolnienia ( w okresie od marca do września 2009 roku) zakład SEWS zwolni 
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około 600 osób, w tym około 400 osób mieszkańców powiatu rawickiego – do tej pory 
zarejestrowało się około 30 osób -  byłych pracowników SEWS-a). 
Pytań  do  informacji  przedstawionej  przez  dyrektora  Maciaszka  nie  było,  natomiast 
szczegółowa, pisemna informacja pisemna stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
a)  udzielenia  bonifikaty  przy  sprzedaży  na  rzecz  najemców  lokali  mieszkalnych 
położonych w Bojanowie przy ulicy Dworcowej nr1,

W związku z  tym,  iż  na posiedzeniach komisji  stałych projekt  uchwały został 
szczegółowo  omówiony  i  członkowie  Komisji  Oświaty  oraz  Komisji  Budżetowej 
zaopiniowali  go  pozytywnie,  przewodniczący  obrad  –  pan  Stanisław  Tomiczak  –  po 
odczytaniu  treści  projektu  uchwały  przystąpił  do  głosowania.  Za  podjęciem  uchwały 
głosowali  wszyscy  obecni  radni  –  12  „za”  (nieobecni  na  sesji  radni:  Piotr  Nadzieja, 
Krzysztof  Skupin  oraz  chwilowo  nieobecny  Jan  Kubis).  Powyższa  uchwała  stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu.

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
b)            udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych   
położonych w Bojanowie przy ulicy Kościuszki nr 16,

Na posiedzeniach komisji stałych w dniach 23 i 24 lutego br. powyższy projekt 
został  zaopiniowany  pozytywnie,  uwag  nie  wniesiono  w  związku  z  powyższym 
przewodniczący Rady odczytał jej treść. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni radni 
–  13  „za”  (nieobecni  radni  Piotr  Nadzieja  i  Krzysztof  Skupin).  Uchwała  w  sprawie 
udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych położonych 
w  Bojanowie  przy  ulicy  Kościuszki  nr  16  stanowi  załącznik  nr  8 do  niniejszego 
protokołu.

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
c)            udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego   
nr 2 położonego w Bojanowie przy ulicy Królowej Jadwigi nr 3,

Projekt  powyższej  uchwały również uzyskał aprobatę na posiedzeniach komisji 
stałych. Pytań nie było. Po odczytaniu treści powyższej uchwały przez przewodniczącego 
Rady przystąpiono do głosowania.
Za  podjęciem  uchwały  głosowali  wszyscy  radni  –  13  „za”  (  nieobecni  radni   Piotr 
Nadzieja i Krzysztof Skupin). Uchwała w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na 
rzecz najemcy lokalu mieszkalnego nr 2 położonego w Bojanowie przy ulicy Królowej 
Jadwigi nr 3 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
d) udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego nr 1   

położonego w Bojanowie przy ulicy Królowej Jadwigi nr 3,

Projekt  uchwały Komisje  stałe Rady zaopiniowały pozytywnie.  Pytań nie było.  Za 
podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (wszyscy „za” – nieobecni radni Piotr Nadzieja 
i Krzysztof Skupin). Powyższa uchwał stanowi załącznik nr 10 do protokółu sesji.
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Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
e)przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Czechnów na lata 2009 – 2015”.

W dniu 17 lutego br. na zebraniu wiejskim w miejscowości Czechnów odbyło się
zebranie  wiejskie,  którego  celem  było  zaopiniowanie  przygotowanego  „Planu  Odnowy 
Miejscowości Czechnów na lata 2009 – 2015” . Obecni na zebraniu mieszkańcy zaopiniowali 
powyższy  plan  pozytywnie   (stanowi  on  załącznik  nr  1  do  Uchwały),  na  posiedzeniach 
komisji stałych radni również nie wnieśli uwag do projektu powyższej uchwały. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady Pan Stanisław Tomiczak odczytał zebranym 
treść powyższego aktu, który został zaopiniowany pozytywnie – 13 głosami „za”. Podjęta 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
f)przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Sowiny na lata 2009-2015”,

Adekwatnie to projektu  poprzedniej uchwały, przewodniczący obrad poinformował, iż
zebranie  wiejskie  w  miejscowości  Sowiny  odbyło  się  w  dniu  16  lutego  2009  roku. 
Mieszkańcy  Sowin  obecni  na  zebraniu  zostali  szczegółowo  poinformowani  o  celowości 
powyższego zadania.  Również na posiedzeniach komisji  stałych rady,  które odbyły się w 
dniach 23 i 24 lutego nie wniesiono żadnych uwag. 
Przewodniczący  obrad  odczytał  uchwałę,  którą  obecni  na  XXVIII  sesji  radni  podjęli 
jednogłośnie – 13 głosami „za” ( nieobecni radni Piotr Nadzieja i Krzysztof Skupin).
Uchwała w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Sowiny na lata 2009- 2015” 
stanowi  załącznik nr 12 do protokołu.

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
g)   przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kawcze  na lata 2009-2015”,

Treść  uchwały,  z  którą  szczegółowo  panie  i  panowie  radni  zostali  szczegółowo 
zapoznani  na  posiedzeniach  komisji  stałych  Rady,  odczytał  pan  Stanisław  Tomiczak  – 
przewodniczący Rady Miejskiej.
Zebranie wiejskie mieszkańców wsi Kawcze odbyło się w dniu 12 lutego br. i prawomocną 
uchwałą pozytywnie  zaopiniowało powyższy plan.
Pytań nie było. Uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kawcze na lata 
2009 – 2015” przyjęto jednogłośnie – 13 głosami „za” (  nieobecni radni Piotr  Nadzieja i 
Krzysztof  Skupin).  Powyższa  Uchwała  wraz  z  załączonym  do  niej  materiałem  stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu .

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
h)  przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Golinka na lata 2009-2015”,

Zebranie wiejskie w miejscowości Golinka odbyło się w dniu 11 lutego br. Mieszkańcy wsi 
nie  wnieśli  uwag  do  przedstawionego  przez  Burmistrza  Bojanowa  „Planu  Odnowy 
Miejscowości Golinka na lata 2009-2015” . Uchwałę, której załącznikiem jest powyższy plan 
podjęto jednogłośnie – 13 radnych „za” (nieobecni radni: Piotr Nadzieja i Krzysztof Skupin).
Uchwała w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Golinka na lata 2009 – 2015” 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu.
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Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
i )  przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Bojanowo na lata 2009-2015”,

W dniu 20 lutego na sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie odbyło się 
zebranie Komitetów Osiedlowych nr 1 i 2, na którym Burmistrz pan Józef Zuter przedstawił 
koncepcje  planu  odnowy  miejscowości  Bojanowo.  Projekt  przedstawiony  przez  pana 
Burmistrza spotkał się z aprobatą zebranych na spotkaniu osób. Również państwo radni na 
posiedzeniach komisji stałych nie wnieśli uwag do prezentowanego materiału. 

Po  odczytaniu  przez  przewodniczącego  Rady  treści  uchwały  przystąpiono  do 
glosowania.  Za  podjęciem  Uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Planu  Odnowy  Miejscowości 
Bojanowo na lata 2009 – 2015 „ głosowali wszyscy radni – 13 „za”(nieobecni radni: Piotr 
Nadzieja i Krzysztof Skupin). Powyższa Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
j) zmiany Uchwały Nr IX/66/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 roku 
w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z  WFOŚiGW  w  Poznaniu  z  przeznaczeniem  na 
„Budowę  kanalizacji  sanitarnej  z  przykanalikami  i  deszczowej  w  m.  Bojanowie  i 
Gołaszynie”.

Uzasadnienie do powyższej uchwały przedstawiła pani Skarbnik Mirosława Zamelska.
W  Uchwale  XXVI/213/08  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  22.12.2008  roku  
w sprawie zmian budżetu gminy na 2008 r. dostosowano nazwę zadania określonego w WPI 
w poz.  1  do  zawiadomienia  Wojewody Wielkopolskiego  w  sprawie  dofinansowania  tego 
zadania.  Ponieważ  na  to  zadanie  została  zaciągnięta  pożyczka  z  WFOŚ  i  GW na  którą 
wyrażono zgodę Uchwała Nr IX/66/07 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2007 
roku w sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i  Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu  z  przeznaczeniem na  „Budowę  kanalizacji  sanitarnej  
z  przykanalikami i  deszczowej w m.  Bojanowie  i  Gołaszynie” należy w § 1 tej  uchwały 
również  zmienić  nazwę  zadania  z  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  z  przykanalikami  
w Gołaszynie w ciągu ulic: Chopina, Paderewskiego, Kurpińskiego, Moniuszki, Słonecznej, 
Mylnej  i  m. Bojanowie ul.  Półwiejska,  Lipowa, 17 Stycznia oraz kanalizacji  deszczowej  
w  Gołaszynie  w  ul.  Paderewskiego,  Kurpińskiego  i  m.  Bojanowie  ul.  17  Stycznia”  na 
„Budowa kanalizacji sanitarnej, deszczowej w Bojanowie i Gołaszynie”. Wobec powyższego 
niniejszą  uchwałą  dostosowuje  się  nazwę zadania  do nazwy określonej  w zawiadomieniu 
Wojewody Wielkopolskiego. 
Pytań nie było. Na posiedzeniach komisji stałych Rady projekt zaopiniowano pozytywnie.
Przewodniczący Rady odczytał  treść uchwały.  Podjęto  ją  jednogłośnie  –  13 głosami „za” 
(nieobecni  radni  Piotr  Nadzieja  i  Krzysztof  Skuipin),  stanowi  ona  załącznik  nr  16 do 
protokołu.

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
k) przyjęcia planów  pracy komisji stałych,

Plany pracy komisji stałych zostały szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji 
stałych Rady. Uwag i zmian do nich nie wniesiono. W związku z powyższym, po odczytaniu 
przez  przewodniczącego  obrad  Uchwały  w  sprawie  przyjęcia  planów  komisji  stałych, 
przystąpiono do głosowania.  Uchwałę  podjęto  jednogłośnie  –  13 głosami  „za”  (nieobecni 
radni  Piotr  Nadzieja  i  Krzysztof  Skupin)  i  stanowi ona  załącznik  nr 17 do  niniejszego 
protokołu.
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Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
l) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 rok,

Do  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  uwag  nie  wniesiono.  Uchwałę  podjęto 
jednogłośnie – 13 głosami „za” ” (nieobecni radni Piotr Nadzieja i Krzysztof Skupin).
Powyższa Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
ł)zmian budżetu gminy Bojanowo na rok 2009,

Uchwałę w sprawie zmian budżetu gminy  na rok 2009 podjęto jednogłośnie – 12 
głosami „za” (nieobecni radni Piotr Nadzieja i Krzysztof Skupin, chwilowo  nieobecna radna 
Halina Michalczak). Stanowi ona załącznik nr 19 do protokołu sesji.

Do pkt. 10 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Głos  zabrał  przewodniczący  Rady,  który  udzielił  radnemu  Kubisowi  odpowiedzi 
dotyczącej  zarzutów  w sprawie  dublujących  się  terminów sesji  powiatowej  i  sesji  Rady 
Miejskiej w Bojanowie. 
Grudniowa sesja ( w dniu 30 ) musiała się odbyć, ponieważ konieczne było wprowadzenie 
zmian do budżetu – był to jeden z najbardziej dogodnych terminów.
Zawiadomienie o sesji powiatowej, którą przewidziano na dzień 26 lutego br. otrzymaliśmy 
w dniu 19 lutego. Biuro Rady zobligowane jest do wysyłki materiałów na kilka dni przed 
planowanym posiedzeniem komisji stałych. W chwili kiedy otrzymaliśmy zawiadomienie 
o sesji powiatowej mieliśmy ustalony termin sesji na luty. . Zdarzyło się tak niefortunnie, iż 
te terminy się zbiegły. Przewodniczący Rady odpowiedział, iż będzie się starał, aby 
w przyszłości podobna sytuacja nie miała miejsca.

W  kwestii  zwolnienia  z  płatności  składek  KRUS  głos  zabrał  pan  Łucjan 
Wojciechowski – przedstawiciel Izby Rolniczej na gminę Bojanowo. Poinformował, iż Izby 
nie otrzymały pisma w tej sprawie,  w związku z powyższym Izba nie mogła informować 
rolników o uldze podatkowej.

Burmistrz odpowiedział radnemu Kubisowi na pytanie dotyczące dokonania korekt 
w nowym rozkładzie jazdy PKP na trasie Poznań – Rawicz. W dniu 6 stycznia 2009 roku 
wystosowaliśmy pismo do PKP Przewozy Regionalne w Poznaniu,  w którym zgłosiliśmy 
uwagi z wniesionych przez radnych  i mieszkańców Bojanowa interpelacji.
PKP Przewozy Regionalne w Poznaniu pismem z dnia 9 stycznia 2009 roku (wpłynęło do 
Urzędu Miejskiego w Bojanowie w dniu 15 stycznia 2009 roku), poinformował, iż z mocy 
ustawy o transporcie kolejowym Organizatorem Przewozów jest Samorząd Wojewódzki. 
W  związku  z  kompetencją  pismo  zostało  przesłane  do  Urzędu  Marszałkowskiego 
Województwa Wielkopolskiego. 
W dniu 27 stycznia 2009 roku do Urzędu wpłynęła odpowiedź, w której Zastępca Dyrektora 
Departamentu Transportu Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego 
w Poznaniu  ustosunkował  się  do  proponowanych  przez  Gminę  zmian,  a  także  uzasadnił 
celowość ich wprowadzenia. 
W związku z prowadzonymi pracami modernizacyjnymi w Poznaniu ( mają zakończyć się 
w dniu 15 lutego 2009 roku) zostały zmienione godziny w rozkładzie jazdy pociągów.
Po tym terminie zostanie wprowadzona korekta przywracająca podstawowy rozkład jazdy. 
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Modernizacja  odcinka  Rawicz  –  Wrocław  również  wymusza  zmianę  rozkładu  jazdy, 
ponieważ  jeden  tor  zostanie  zamknięty.  Radny Jan  Kubis  podziękował  za  udzielenie  tak 
wyczerpującej odpowiedzi.

Na  pytanie  dotyczące  kontynuacji  położenia  ścieżki  rowerowej  w  miejscowości 
Tarchalin  Burmistrz  poinformował,  iż  jest  zdziwiony informacją  na  temat  zabezpieczenia 
materiału na tą inwestycję przez powiat. W powyższej  sprawie były  prowadzone rozmowy, 
lecz nikt nie złożył konkretnych  deklaracji  co do dalszych prac na tym odcinku. 
Pan Lipowczyk kierownik  Powiatowego Zarządu Dróg  w Rawiczu poinformował, że na ten 
cel są zabezpieczone środki w kwocie około 20-30.000 zł.
Radny  Kubis  zobowiązał  się  do  zorganizowania  zebrania  z  udziałem  kierownika 
Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Rawiczu  i  radnych  powiatowych,  w  celu  wyjaśnienia  tej 
kontrowersyjnej sprawy.

W  kwestii  odśnieżania  dróg  w  miejscowości  Sowiny  Burmistrz  wyjaśnił,  iż 
mieszkańcy  wsi  nie  zgłaszali  problemów w związku z  uciążliwościami spowodowanymi 
opadami śniegu.  Koszty przeznaczone na odśnieżanie w Gminie Bojanowo za usługi – do tej 
pory wyniosły 14.987,00 zł; zakup piasku i soli 4.929,00 zł.

Sprawa  stanu  technicznego  budynków   nr  9  i  14  na  ulicy  Żwirki  i  Wigury  w 
Bojanowie  była  wielokrotnie  poruszana.  Są  to  posesje  prywatne.  Nadzór  Budowlany 
Starostwa  Powiatowego  w  Rawiczu,  na  nasz  wniosek   wielokrotnie  wysyłał  pisma  do 
właścicieli tych budynków, niestety bez skutku. Podobny problem jest z budynkiem synagogi 
na ulicy Bojanowskiego. Wystosujemy pismo do administratora czyli Gminy Wyznaniowej 
Żydowskiej, nakazujące uporządkowanie terenu wokół synagogi.
Budynek  byłej  restauracji  Centralna  –  Rynek  27  -  został  sprzedany  przez  Gminną 
Spółdzielnię „Samopomoc Chłopska” w Bojanowie osobie prywatnej. Nie mamy możliwości 
sprawdzenia jakie plany co do tej posesji ma jej obecny właściciel.

Na  kolejne   pytanie  radnego  Kubisa  odpowiedzi  udzielił  Burmistrz.  Świetlicami 
wiejskimi  dysponują  Rady  Sołeckie.  Nikt  z  tego  tytułu  nie  pobiera  dodatkowego 
wynagrodzenia.  Są  sytuacje,  iż  sale  na  wioskach  są  wypożyczane  na  różne  uroczystości 
rodzinne czy imprezy.  Osoba, która wynajmuje świetlicę uzgadnia termin  z sołtysem danej 
wioski, natomiast w Urzędzie Miejskim podpisuje umowę i reguluje koszty wynajmu oraz 
zużycia energii.

Udzielając  odpowiedzi  radnemu  Janowi  Mardasowi  Burmistrz  poinformował,  iż 
Decyzją  Starosty  rawickiego  nr  85/09  z  dnia  13  lutego  2009  roku  zatwierdzono  projekt 
budowy i udzielono  pozwolenia na budowę inwestycji pn. Park wiatrowy Wielkopolska – 
Bojanowo obejmujący 2 działki położone w miejscowości Golinka. W przygotowaniu jest 
decyzja  Wojewody Wielkopolskiego  na  budowę infrastruktury budowy turbin  wiatrowych 
Kozielice sp. z o.o..

Informacji  na  temat  drogi  S-  5  udzielił  Burmistrz.  Regionalny  Dyrektor  Ochrony 
Środowiska  wydał  decyzję  o  środowiskowych  uwarunkowaniach  na  realizację  tego 
przedsięwzięcia „Budowa drogi S-5 Poznań – Wrocław obwodnica Bojanowa w ciągu drogi 
krajowej S-5 Powyższe zostanie podane do publicznej wiadomości w dniach 3 marca – 16 
marca  2009  roku  w  tutejszym  urzędzie  i  można  w  podanym  terminie  składać  uwagi  i 
zastrzeżenia do projektu drogi S-5.

Pan Polc – kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie 
wyjaśnił  kierownikowi  Rewiru  Dzielnicowych,  iż  teren  podjazdu  do  posterunku  jest 
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utwardzony,  oczywiście  podczas  opadów śniegu  zostanie  odśnieżony,  aby  ułatwić  dojazd 
radiowozu. Jednocześnie zobowiązał się do utwardzenia terenu podwórza przez zastosowanie 
drobnego tłucznia oraz zasypanie  tłuczniem dziur i wyrw na podjeździe do posterunku.

Sołtys pani Wieńczysławie Barteczce  Burmistrz odpowiedział, iż kwestia  oświetlenia 
i  oznakowania  w miejscowości  Klapowo zostanie  przekazana do  realizacji  pracownikowi 
odpowiedzialnemu za te sprawy.

Do pkt. 11 Wolne głosy wnioski.

Jako pierwszy głos zabrał  pan Bogusław Musielak  który zapytał  o  status  prawny 
świetlicy wiejskiej w Gołaszynie – czy jest to świetlica czy sala po byłym przedszkolu. 
Pytanie  było  konsekwencją  nieprzyjemnej  sytuacji,  jaka  miała  miejsce  podczas  zajęć  dla 
dzieci jakie zorganizowała Rada Sołecka w Gołaszynie. Jedna z lokatorek  przerwała zabawę 
dzieci wyłączając prąd. Zajęcia odbywały się maksymalnie do godz. 18.00 więc w tej sytuacji 
nie było mowy o zakłóceniu ciszy nocnej.
Burmistrz odpowiedział, iż tym incydentem powinny zająć się organa ścigania. Wyłączenie 
prądu było bezprawne, a osoba która się tego dopuściła powinna ponieść konsekwencje.

Radny  pan  Jarosław  Bartkowiak  zadał  pytanie  dotyczące  ograniczenia  ruchu 
autobusów szkolnych na ulicy Marcinkowskiego w Bojanowie. Niektóre z nich parkują na tej 
ulicy utrudniając  ruch  innym pojazdom.  Dyrektor  szkoły  podstawowej  w Bojanowie  pan 
Leszek Stark, który jest odpowiedzialny za organizację dowozów dzieci do szkoły wyjaśnił, 
iż do tej pory nikt nie zgłaszał problemu w tej sprawie. Autobusy przyjeżdżają i odjeżdżają 
wg ściśle określonych harmonogramów.

Radny Maciej Jagodziński zapytał o działki browarowe. 
Burmistrz  poinformował,  iż  część  działek  stanowi  własność  powiatu,  natomiast  pozostały 
grunt  jest  własnością  kilkunastu  osób  mieszkających  w  okolicach  Warszawy  i  Łodzi. 
Wystosujemy pisma do właścicieli o uporządkowanie terenu, jeśli to nie poskutkuje, zostaną 
nałożone na nich kary pieniężne.

Do pkt. 12 Zakończenie.

W związku  z  wyczerpaniem  się  porządku  obrad  przewodniczący  Rady  dziękując 
wszystkim za przybycie zamknął XXVIII sesję o godz. 13.40.

Protokólant:
Beata Sikora
Inspektor Przewodniczący Rady

(-) Stanisław Tomiczak
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